
Zápis ze zasedání SKAS 3. 11. 2005
Přítomní členové SKAS: Martin Děcký, Václav Klusák, Milan Malý, Dominika Mat’ašová, Lukas Schmiedt, Jaroslav Trnka,
Jan Verfl, Ondřej Zajíček
Hosté: Stanislava Kucková

0. Seznámení s návrhem programu zasedání
Program zasedání byl přijat v navrženém znění tichým souhlasem.

1. Nástěnky, web, konference
Nástěnkář vyvěsí předběžné seznamy prospěchových stipendií, Martin Děcký se spolupodílí na správě webu AS a řeší emailové
konference ve spolupráci s Michalem Bejčkem.

2. Výjezdní zasedání
Výjezdní zasedání je předběžně plánováno na 25. – 27. 11. na Mariánskou, náklady bude hradit AS. Základní body programu
jsou: rozpočet, propagace, anketa, výlet.

3. Místnost pro AS
V přípravě, hledá se přívod vody, problémy s architektem.

4. Spolupráce se Spolkem Matfyzák
Pohled do historie: Členové SKAS byli i členy Matfyzáka, Spolek zajišt’oval kulturní akce. Momentálně není ve Spoklu žádný
člen SKASu, ale SKAS pomáhá Spolku finančně s organizací plesu, tiskne lístky atd. Zaběhnutá praxe je, že Spolek dostane z
rozpočtu SKASu (cca 75 000 Kč) zbytek (přibližně 50 000 Kč). Pro letošní rok je dohodnutá spolupráce na organizaci plesu s
FF UK.

Tichým souhlasem bylo schváleno, že členové navrhnou do příštího zasedání způsoby využití financí SKAS.
Usnesení: (nebylo schváleno) Současný stav financování SKAS vyžaduje změnu. (1-5-1)

5. Inventarizace majetku SKAS
Předseda informoval členy SKAS o nutnosti invertarizace majetku SKAS. Technicky bude dohodnuto na přístím zasedání.

6. Otestování funkčnosti emailů ve tvaru jmeno.prijmeni@mff.cuni.cz
Tichým souhlasem bylo schváleno, že členové SKAS otestují funkčnost svých oficiálních emailových aliasů.

7. Časopis, klub Erasmus
O dohodnutých záležitostech bude Václav Klusák referovat na příštím zasedání.

8. Různé
a) Stipendia
Široká diskuze o nutných změnách v systému přidělování prospěchových stipendií. Problémy současného systému: Odpočty
za zápočty, nerozdělení všech 50 stipendií v ročníku atd. Debada neskončila jednoznačným závěrem, SKAS v ní bude nadále
pokračovat.


